



AVIS PUBLIC / Public Notice

ENTRÉE EN VIGUEUR DU RÈGLEMENT 267.1 CONCERNANT LA RÉVISION DU RÈGLEMENT 267 DE RÉGIE INTERNE DES SÉANCES DU CONSEIL MUNICIPAL DE LA MUNICIPALITÉ D'ARUNDEL

Est par les présentes donné par le soussigné directeur général que :

Lors de la séance ordinaire tenue le 17 septembre 2024, le Conseil adopté le règlement numéro 267.1 concernant la révision du règlement 267 de régie interne des séances du conseil municipal de la municipalité, conformément à l'article 445 du *Code municipal du Québec*.

Une copie de ce projet de règlement est disponible pour consultation au bureau de la Municipalité situé au 2, rue du Village, durant les heures normales d'ouverture.

Une copie du projet de règlement est également disponible sur le site Internet de la Municipalité au lien suivant : <https://arundel.ca/publications/reglements-municipaux/>

Ce règlement entre en vigueur conformément à la loi.

Donné à Arundel, ce 19 septembre 2024

(S) Philip Toone
Directeur général et greffier-trésorier

CERTIFICAT DE PUBLICATION

Je soussigné, Philip Toone, Directeur général et greffier-trésorier de la Municipalité d'Arundel, certifie avoir publié l'avis public ci-dessus sur le site Internet de la Municipalité et avoir affiché une copie de cet avis au bureau de la Municipalité et sur les deux (2) tableaux d'affichage (intérieur et extérieur) situé au 14, Route du Doctor Henry.

En foi de quoi, je donne ce certificat ce 19 septembre 2024.

(S) Philip Toone Directeur général et greffier-trésorier

COMING INTO FORCE OF BY-LAW 267.1 CONCERNING THE REVISION OF BY-LAW 267
RESPECTING INTERNAL MANAGEMENT OF MUNICIPAL COUNCIL MEETINGS OF THE
MUNICIPALITY OF ARUNDEL

It is hereby given by the undersigned Director General that :

At the regular meeting held on September 17, 2024, Council adopted by-law number 267.1 concerning the revision of by-law 267 concerning the internal management of municipal council meetings, in accordance with article 445 of the Quebec Municipal Code.

A copy of this draft by-law is available for consultation at the municipal office located at 2, rue du Village, during normal business hours.

A copy of the draft by-law is also available on the Municipality's website at the following link: <https://arundel.ca/publications/reglements-municipaux/>

This by-law comes into force in accordance with the law.
Given at Arundel, this September 19, 2024

(S) Philip Toone
Director General and Clerk-Treasurer

CERTIFICATE OF PUBLICATION

I, the undersigned, Philip Toone, Director General and Clerk-Treasurer of the Municipality of Arundel, certify having published the above public notice on the Municipality's website and having posted a copy of this notice at the Municipality's office and on the two (2) bulletin boards (interior and exterior) located at 14, Route du Doctor Henry.

In witness whereof, I give this certificate this September 19, 2024.
(S) Philip Toone, Director general and clerk-treasurer